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دکتر عبداله نژاددر اولین جلسه شورای فنی:

تعامل سازنده بین گروه های کارشناسی و ارتقاء شاخص های سلامت از اولویتهای حوزه
معاونت بهداشت است .

به گزارش روابط عمومی معاونت بهداشتی ، اولین جلسه شورای فنی معاونت بهداشتی با حضور مدیران و کارشناسان

ستادی در سالن جلسات این معاونت برگزار گردید .

دکتر عبداله نژاد ، معاون بهداشتی دانشکده علوم پزشکی مراغه در اولین جلسه شورای فنی ضمن اشاره به اهداف و برنامه های مورد انتظار ، بر تعامل سازنده گروه های کارشناسی

حوزه بهداشت تاکید کردند و افزودند : استفاده از ظرفیت های هیات علمی دانشکده ، توجه ویژه به پژوهش ، آموزش محور بودن فرآیند ها از مهمترین انتظارات حوزه معاونت

بهداشت می باشد که در راستای تعامل سازنده بین کلیه گروه های کارشناسی ستاد معاونت بهداشت قابل دستیابی است .

در ادامه جلسه مدیران گروه های کارشناسی به بیان دیدگاه ها و نقطه نظرات خود در راستای اهداف حوزه بهداشت پرداختند .
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